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 22.1.17 – 339 מידעון מספר

 mt@kanavim.com –כתובת המערכת 

 yoti_1@kanavim.com –לכתובת  27.1 מרים עד תאריךחו .29.1 –מועד המידעון הבא

 8876 –אורי  –טלפון לבירורים 

  הודעות, סיכומי ישיבות, סיכומי אסיפות. –עדכוני מזכירות 
 דרכון ביומטרי.

 
 כל אזרח מחויב בדרכון ביומטרי.  1.3.2017החל מתאריך  

 חברים שיש להם דרכון בתוקף למעלה משנתיים יכולים 
 להנפיק דרכון ביומטרי ללא עלות. 1.3.2017עד לתאריך  

 בשאלות ניתן לפנות לאפרת ניר.
 

 בברכה
 אפרת. 

 
 

 

 

 אסיפה

 
 תתכנס אסיפה במועדון. 20:00בשעה  23.1.2016ביום שני 

 

 על סדר היום:

 .2017היו"ר והמנהלים ואישור התקציב לשנת  הצגת יעדי ההנהלה,

 

 

 

 אנא הגיעו בזמן,

 ברק.-בברכה
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מנהרות הראל החדשות נפתחו בקול תרועה רמה ביום שישי האחרון, למרות מחאות 

חלק גדול מתושבי הסביבה ולמרות הפניה לבג"צ. אפשר לראות שהכביש כולו החל 

עדיין לא מאורגן, לא ברור ולא מכן, אבל חברת  9מטלז סטון ועד לחיבור עם כביש 

ה כבר גמור ונוכל לעשות את כל נתיבי ישראל אומרים שעד מאי השנה הכל יהי

הדרך על שלושה נתיבים. בינתיים לא נרשמו עומסים היסטריים אבל צריך לזכור 

שבת... החל מתחילת השבוע צפוי עומס בכניסה למבשרת )יחידה -ה שיהישזה 

 .מדרום למעשה( ובכניסות למחלף חמד

השינוי. קצת ארוך לנוחיותכם שוב הפירוט של קווי התחבורה הציבורית בעקבות 

 אבל שווה להפנים...
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    עדכונים בנושאי חינוך – "מיטב הנוער"
 

 

פלג ג'בלי, רוית ביטנר, לקחו חלק: נטלי קנר, נועה  4.1.17במנהלת החינוך שהתקיימה ב 
 סיון כהן טופל, עדי מנדל והדס בהט.

 הנושאים שהועלו: 

מתמודדים בהצלחה עם מחלות של ילדים ומטפלות. -גיל רך 1  

נוסחו חוזים חדשים למערכת. -חוזים 2  

שינוי שעות הפעילות עד מציאת מדריך חדש. הפעילות תתקיים בימי שלישי רביעי  -שחף 3
 ושישי.

 .תפתח להורי המערכת באמצע ינואר -גניםהרשמה ל 4

 

 הדס
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  חברים מוזמנים לכתוב כל שעל ליבם – "גם לי יש מה להגיד"
 

 למיטב ידיעתי יו"ר הקיבוץ שלנו מכהן כיום גם בהנהלת קיבוץ נען.

מי שלא מכיר הוא קיבוץ השוכן לא הרחק מכאן במועצה איזורית גזר, ומייצג פחות או יותר לקיבוץ נען 

ל מאורחות החיים את כל מה שאני הייתי מוכן להקריב הכל בכדי שהקיבוץ שלנו יאמץ ולו פרומי

 והערכים.

 איש, כאשר הצמיחה מבוססת כולה אך ורק על קליטת בני משק. 1500בנען חיים היום פחות או יותר 

ילדים למחזור ילודה )אצלנו צפויה שנה שחונה באופק....עוד  45בשנים האחרונות היה שם ממוצע של 

 אחת(

ה לחזור יושב אצל היו"ר וזה אומר לו שאין בנען כנראה לא יכולה לקרות הסיטואציה בה בן משק שרוצ

 לקיבוץ שם חשיבות לקליטתו ןאין מבחינת הקיבוץ שום הבדל בינו לבן זוג מת"א.

בנען כנראה כן חושבים ששימת דגש ו"נהירה" )כינוי גנאי לכאורה שנאמר לי בפנים ויושב לי בבטן עד 

 היום( אחר בני משק היא הבסיס לשגשוג חברתי.

לא יאמר בזלזול אדם מבוגר שאינו מחובר למה שקורה מחת לאפו, לבן שרוצה לחזור בנען כנראה 

ולהיות חלק מהתחדשות הקיבוץ "עשית לביתך" כאשר ראשית אין בזה בושה ושנית אין בזה שמץ של 

אמת. זאת מפני שבקרית ענבים ישנו כעס אידיוטי על בנים שעזבו ,כאשר כמה אנשים שגם כך תמיד ראו 

ערכת נותנת להם ולא ההפך דאגו שבכלל לא נוכל להיות חברים....כך שמי שאמר אמירה זו או רק מה המ

שאינו יודע מה קורה בכלל או שהוא מיתמם לצרכי דמגוגיה עלובה. בנען אגב לפחות עד לא מזמן כל מי 

יושר התקבל אוטומטית לחברות. עדיין כמובן שלמו את מלוא ערך ביתם, אך בהגינות ו 18שמללאו לו 

 ולא היוו בשר תותחים להתנהלות עסקית כושלת ולא אחראית. שלא היה להם צד בה.

בנען יש להניח לא יכול לקרות מצב אבסורדי בו מטעמים אלקטורלים מעוררי רחמים יחליטו שזה 

אוכל להיות חבר רק אם אתרום סכום נכבד לבניית ביצם ש אנשים שגילם  39לגיטימי שלמשל אני בן 

 שנים מעליי בלבד. 4או  2,3

אינני מיתמם, אני מבין היטב שמה שאישר לנען לצמוח באופן כזה קיצוני היה מצע כלכלי טוב משלנו. 

מצד שני הם לא הבטיחו לחברים הבטחות שלא ניתן לממשם, הם לא "תרמו" ליזמים סוג ד' עשרות 

ליטת עוד בנים( לקבלן דונמים ללא תמורה, הם לא נתנו מתנה חלק מהקיבוץ )שאגב יכול לשמש לק

 שכולם ידעו מזמן מלקחי השכנים שלא כדאי בכלל להתעסק איתו.

הם לא קראו לבנים רק בשביל לממש פנטזיה כוחנית של להטיח בקהל צעיר דיסאינפורמציה כוחנית, 

ולשלוח אותם מביתם עם עלבון עמוק שעד היום איש לא גידל קצת עמוד שדרה בשביל להודות בפומבי 

 וליישר קו.בטעות 

צריך להיות ישר ולומר שבעיני גם צד הבנים כאן לא מוכיח מי יודע מה רוח לחימה. זאת פני שלדעתי 

 מאבק אפיקטיבי צריך לבוא מהשטח ולא מרחוק, או לחקות שמישהו יעשה משהו.

בעיני, במיוחד כיום כהורה, אין בכלל תחליף לרמת ואיכות החיים גם זה הקיימת ובטח ובטח שזו 

פוטנציאלית, שנוכל לממש אותה אך ורק באמצעות קליטת משפחות צעירות מהסוג שרואה ערך בחיי ה

 קהילה )ולא ברכוש(.

 או ליכולת הביטוי האישי בעשייה ויוזמה חברתית, שאין דומה לה במקומות שאינם קיבוצים.

ושב שכבר היום ככל לכן לבוא ולדחוף לשינוי מהותי זה מצב שאין מה להפסיד בו. ברמה האישית אני ח

שידועים לי המספרים, רמת המחירים אינה זולה אך בהחלט אפשרית. המאבק צריך להתמקד בגיזרת דמי 

 הקליטה הדרוקנים והלא מוצדקים בעליל.

למי שיש זמן ונהנה כמוני מהתייסרות עצמית תעשו סיבוב באתר שלהם ותראו כמה זה קיבוץ שוקק חיים 

 שנה. 20חלילה דחף לצעוק גוועלד עכשיו ולא עוד  ותרבות. אולי יצא לכם מזה

ההשוואה לא הוגנת כי נען הוא הצלחה בכל קנה מידה, מספיק שנהיה כמו מעלה החמישה. אבל היא 

בהחלט ממחישה את פערי חזון ההנהלה, ואת אוזלת היד של הרוב הדומם כאן שסובל מתסכול וייאוש אך 

שת ההנהלה החוסמת בתואנות שווא כל נסיון לבחינת ההחלטות לא מאמין ביכולתו לשנות, לרוב מפאת גי

השגויות מחדש בתואנה בלא נכונה ש"אין מה לעשות", ונהנית מציבור שקל מדי להוליכו שולל. 

בהטעיות, גיבובי מידע מסורבלים בכוונה. והסתרת עובדות שחייבים לשתף בהן את הציבור במלוא 

 רב שעדיין לא ברור חד משמעית למי הם שייכים(.השקיפות )למשל סאגת הבתים בצפון המע
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בקיצור כמו תמיד אני מזכיר, לכולם )בנים וחברים( יש רק מה להרוויח מקליטת בנים מסיבית ככל 

 שניתן, אבל זה תלוי אך ורק בקיבוץ, חבריו ורצונם הכנה לשנות באמת.

אבל תמיד יהיו שוליים שינסו קוו....-רק לקומץ מזערי יש עדיין משום מה אינטרס לשמר את הסטטוס

להרוס לכולם, שיראו רק את טובתם האישית ואחריהם המבול....החוכמה היא לשמור אותם כשוליים ולא 

 לתת להם להיות מי שקובע לכולנו.

 ארז.

 

  חברים מוזמנים לכתוב כל שעל ליבם – "גם לי יש מה להגיד"
 

 המניפסט הקיבוצי     לקראת האסיפה מחר         
 

    . ובו המילים מההנהלה  -עמודים 10-קונטרס בן   למיקרא המניפסט הקיבוצי -  שמחתי
.    אשרי המבין  שפה זרה  ,וכו..וכו.. ....ועוד תריסרי מילים כנ"ל . ניתוח אירגוני , רמי ,רטג 

את החלק    אם ירצה השם.–מה שהיה ומה שיהיה  מספרים לנו  המספרים  כלומר 
כדי להבין גם       ציוני בבגרות     9-דרוש כנראה ציון מעל ל  כל כך הבנתי . החשבוני לא 

ליעדי היו"ר והמנהלים מה מעבר...  וגם להבין        על מה מדובר.  את השפה וגם 
 שהתחיל במילים: ציטוט:    )ציטוט(

שמחתי במיוחד   פזמון ישן ומוכר.-  עסקים ושותפיות   ית ענביםוודא את פירוק קר.ל2
שוב ושוב תמיד נעים לשמוע כמה שטוב ונעים לנו  למקרא הפואמה של ההנהלה החברתית. 

 ועוד לדעת שיש המון תכניות שנשתנה ונהיה עוד יותר טובים. . 
אז... האם כל כך    ואם כל כך טוב   אם כל כך טוב אז למה לשנות?   בעיה לוגית_ –אבל 
 טוב?

 

 מיכיק

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  בית קרית ענבים משתתף בצערם
 של משפחת בן שושן
  על מות אביו של רמי.

  

  

  בית קרית ענבים.
  רמי יושב שבעה בנצרת. 
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 מפלצת בקיבוץ

טיילתי עם תמר בתי הקטנה כשלפתע ליד בית הקברות מצאנו מין שאריות של ייצור 

שעדיין מסתובבים אצלנו בקיבוץ דינוזאורים זעירים, או שזה בכלל מוזר. מסתבר 

 שלד של דררה?

 
 

  28.1 – 22.1 -  הקרוב השבועמזל טוב לילידי 
 

 לי קלדרון, אלה ארד וחנה קליין-עידן פלג, חן
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